

# LOST

## ចាញ់



ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើ  
អ្នកអាចកែវីកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតា  
មរយៈ [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ត្រូវបានបាត់បង់នៅក្នុងព្រៃមួយដែលមានសត្វឃ្លាននិងពស់ដែល  
ងាប់គឺគួរឱ្យខ្លាចបំផុត។ ត្រូវរង្វេងនៅរាល់ខ្លាចដែលគ្មានទឹកគ្មាន  
ផ្លូវនិងគ្មានមគ្គុទេសក៍នឹងនាំទៅដល់សេចក្តីស្លាប់។ ត្រូវបានបាត់  
បង់នៅលើសមុទ្រខ្ពស់ដោយគ្មានត្រីរឹសយដោយគ្មានអាហារនិងទឹក  
ដោយគ្មានក្តោងឬមាត់មេកានិចដោយគ្មានការការពារពាក់  
ដៅឬគ្រជាក់គឺមានគ្រោះថ្នាក់។ ត្រូវបានបាត់បង់នៅលើភ្នំខ្ពស់គ្រ  
បដណ្តប់ដោយព្រិលនិងទឹកកកគឺជាការស្លាប់ជាក់លាក់។ ប៉ុន្តែអ្វីដែល  
លម្អិតបំផុតនោះគឺត្រូវបានបាត់បង់នៅក្នុងពិភពនៃអំពើបាបនិង  
ការរិចរិលព្រោះវានាំទៅរកការបំផ្លិចបំផ្លាញខាងវិញ្ញាណការស្លាប់និង  
ឯឋាននរក។ អ្នកតែងទំនុកតម្កើងសរសេរថា«ខ្ញុំបានរង្វេងដូចជា  
ចៀមរង្វេងបាត់» ទំនុកតម្កើង១១៩: ១៧៦  
។ ចៀមត្រូវមានគង្វាលឬពួកគេនឹងធ្លាក់ទៅសត្វតោឃ្លានខ្លាឃ្នុំឬ

ចក។ ពួកគេត្រូវការអ្នកគង្វាលពិតដូចជាវីឌីដែលបានសម្លាប់សត្វ  
គោនិងខ្លាឃ្មុំ។ គាត់សុខចិត្តលះបង់ជីវិតដើម្បីចៀម។ យើងត្រូវការ  
ព្រះយេស៊ូវដែលជាគង្វាលដែលគួរឱ្យទុកចិត្តនិងពិតតែមួយគត់ដែល  
បានលះបង់ជីវិតរបស់យើងសម្រាប់យើងហើយនាំយើងទៅកាន់រា  
លស្មៅបៃតងនិងទឹកស្ងប់ស្ងាត់។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា"  
ខ្ញុំជាអ្នកគង្វាលល្អខ្ញុំស្គាល់ចៀមរបស់ខ្ញុំហើយពួកគេស្គាល់ខ្ញុំ" យ៉ូហា  
ន ១០:១៤

ចៀមមានអ្នកគង្វាលមិនគ្រប់គ្រាន់ទេ។ អ្នកគង្វាលត្រូវតែជាអ្នក  
គង្វាលពិតប្រាកដ។ ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកកាន់លោកយេរេ  
មាថា

"ប្រជាជនរបស់យើងបានរង្វេងបាត់ចៀមហើយអ្នកគង្វាលរបស់  
គេនាំគេអោយរង្វេង" ។ យេរេមា ៥០: ៦

កុំដើរតាមពួកអ្នកគង្វាលទុច្ចរិតដែលជាមនុស្សខ្វាក់ដឹកនាំមនុស្ស  
ខ្វាក់។ ធ្វើតាមព្រះយេស៊ូវដែលបានមករកមើលនិងជួយសង្គ្រោះអ្នក  
ដែលរង្វេងបាត់។ គាត់នឹង បន្តស្វែងរកនិងជួយសង្គ្រោះអ្នកដែល  
បាត់បង់។ គាត់នឹងបន្តស្រាវជ្រាវរហូតដល់គាត់រកឃើញ។

ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមកខ្ញុំបានជួបអ្នកប្រមាញ់ពីរនាក់នៅអាហ្វ្រិកខា  
ងត្បូងដែលនៅពេលតែមួយបានបាត់បង់នៅរាល់ខ្សាច់ខាឡាហារី។  
ពួកគេបានធ្វើដំណើរទៅកាន់រាល់ខ្សាច់ជាមួយប្រពន្ធនិងកូន ៗ  
នៅក្នុងរទេះសេះដែលគួរដោយសត្វលា។ ទៅដល់ភ្នំមួយពួកគេបាន  
បោះជំរំរបស់ពួកគេ។ នៅថ្ងៃមួយបុរសទាំងពីរនាក់ដែលបានចេញ  
ទៅបរបាញ់ហ្គេមបានរកឃើញដាននៃហ្វូងសត្វកំផែង។ ពួកគេបាន  
ធ្វើតាមរបស់ទាំងនេះហើយត្រូវបានដឹកនាំកាន់តែជ្រៅនិងជ្រៅទៅ  
ក្នុងរាល់ខ្សាច់។ ឆ្ពោះទៅរកល្ងាចអ្នកប្រមាញ់ដំបូងបានប្រទះឃើញ  
antelope

បានបាញ់សម្លាប់ពួកគេពីរនាក់ហើយបន្ទាប់មកបានទៅរកដៃគូ  
របស់គាត់ប៉ុន្តែមិនបានជោគជ័យ។ អ្នកប្រមាញ់ម្នាក់ទៀតដោយមិ  
នប្រាប់ដៃគូរបស់គាត់បានដើរតាមរករបស់ផ្សេងទៀតដែលគាត់រំ  
ពឹងថានឹងនាំឱ្យមានហ្វូងតែមួយ។

ខណៈពេលដែលអ្នកប្រមាញ់ដំបូងបានបន្តស្វែងរកមិត្តរបស់គាត់  
ភាពងងឹតបានចូលហើយគាត់បានបាត់បង់ទិសដៅរបស់គាត់។

គាត់បានដើរកាត់ផ្នែកធំនៃពេលយប់ដោយសង្ឃឹមថាគាត់នឹងឃើញភ្លើងនេះនៃជំរុំដែលនឹងនាំគាត់ទៅកាន់ទីសុវត្ថិភាព។ គាត់បានបន្តដើររយៈពេល ២

ថ្ងៃកន្លះរហូតដល់គាត់បានលង់លក់អស់រលីងបាត់បង់និងយកឈ្នះដោយការស្រេកទឹក។ អណ្តាតរបស់គាត់ហើមហើយហូរឈាមនិងព្យួរពីមាត់របស់គាត់។ គាត់ត្រូវបានបាត់បង់និងស្លាប់ដោយការស្រេកឃ្លាននៅលើវាលខ្សាច់ក្តៅ។ កុហកក្នុងស្ថានភាពស្លាប់នោះគាត់បានបែរទៅរកព្រះដើម្បីជួយ។ គាត់មិនអាចនិយាយពាក្យអធិស្ឋានដែលអាចស្តាប់បានទេប៉ុន្តែព្រះដែលមើលឃើញដួងចិត្តរបស់មនុស្សបាន heard

សំរែកយំរបស់គាត់។ ភ្លាមៗនោះអ្នកប្រមាញ់ដែលកំពុងស្តាប់បានឃើញចម្ងាយពីឈើឆ្កាងហើយពីឈើឆ្កាងបានស្រែកយ៉ាងខ្លាំងថា "ខ្ញុំស្រេកទឹក!" គាត់ដឹងថាវាជាការយំរបស់ព្រះយេស៊ូវ វាត្រូវបានឆ្លងកាត់ទាំងមូលរបស់គាត់ដូចជាអំណាចផ្តល់ឱ្យជីវិតរំភើប។ ការស្រេកឃ្លានរបស់គាត់បានបាត់នៅពេលគាត់ដឹងថាព្រះយេស៊ូវជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះបានរងទុក្ខជំនួសគាត់នៅលើឈើឆ្កាងកាល់រ៉ារី។ សំយូអែល ទី ១ ១៦: ១៧, យ៉ូហាន ១៩: ២៨ ។

គាត់ក្រោកឈរឡើងស្រស់ស្រាយឥតខ្ចោះអស់កម្លាំងនិងនឿយហត់ដោយបានចាកចេញពីគាត់។ គាត់បានអរគុណព្រះដែលព្រះយេស៊ូវបានរងទុក្ខជំនួសគាត់ដូច្នោះគាត់អាចមានកម្លាំងចិត្តឡើងវិញនិងរស់ឡើងវិញ។ គាត់បានអរគុណព្រះអស់ពីចិត្តដែលបានជួបគាត់តាមរបៀបដ៏អស្ចារ្យ។ បន្ទាប់មកគាត់បានក្រឡេកមើលជុំវិញហើយឆ្ងល់ថាតើទិសដៅណាមួយដែលត្រូវដើរដើម្បីស្វែងរកប្រជាជនរបស់គាត់។ ពេលគាត់ក្រឡេកមើលទៅគាត់ភ្ញាក់ផ្អើលនឹងដៃដ៏ស្រស់ស្អាតមួយដាក់នៅលើដីប្រហែល ៤

ហ្វិតចង្កូលដៃចង្កូលទៅមុខ។ ពេលគាត់ដើរទៅមុខដោយងឿនឆ្ងល់ថាតើដៃដែលគាត់បានឃើញនោះជារបស់ពិតឬអត់នោះវាដើរទៅមុខគាត់។ គាត់ពោលថា:

«នេះជាព្រះហស្តរបស់ព្រះជាម្ចាស់និងម្រាមដៃរបស់ព្រះជាម្ចាស់»ហើយគាត់ដើរតាមព្រះអង្គអស់រយៈពេលជិតមួយថ្ងៃមួយយប់។ ពេលគាត់លើកដៃបន្តធ្វើចលនាពេលគាត់ឈរនៅតែដៃនៅតែឈរ។ ទីបំផុតដៃឈប់លើប្រភពទឹកត្រជាក់។ គាត់បានជីករហូតដល់ការស្រេក

ទឹករបស់គាត់ត្រូវបានពន្លត់។ ពេលគាត់ក្រឡេកមើលទៅឃើញថា  
ដែលបានបាត់ទៅគាត់បានឃើញពីខាងក្រោយកន្លែងចាក់ខ្សាច់ក្បែរ  
នោះដែលជាតង់នៃជំរុំ។

ពេលទៅដល់ជំរុំគាត់បានឃើញប្រជាជនរបស់គាត់កំពុងអធិស្ឋាន  
សុំព្រះនឹងនាំគាត់ត្រឡប់មកវិញដោយសុវត្ថិភាព។ គាត់ក៏បានរក  
ឃើញអ្នកប្រមាញ់ម្នាក់ទៀតក្នុងចំណោមអ្នកដែលបានអធិស្ឋាន  
អោយគាត់។ គាត់ក៏បានរង្វេងបាត់ហើយព្រះក៏បាននាំគាត់ត្រឡប់  
ទៅគ្រួសាររបស់គាត់តាមរបៀបដ៏គួរឱ្យកត់សម្គាល់។ ដោយបានដើរ  
តាមផ្លូវខុសគាត់បានឃើញថាខ្លួនបានបាត់ខ្លួននៅវាលខ្សាច់ហើ  
យបានដើរលេងពេញមួយយប់ដើម្បីស្វែងរកជំរុំ។ ឆ្ពោះទៅព្រឹកព្រលឹ  
មគាត់បានឃើញការភ្ញាក់ផ្អើលកូនប្រុសអាយុប្រាំបីឆ្នាំរបស់គាត់បាន  
ហៅគាត់ពីលង់ទឹកក្បែរនោះ។ គាត់ឆ្ងល់ពីរបៀបដែលក្មេងប្រុស  
អាចគ្របដណ្តប់ចម្ងាយបែបនេះតែម្នាក់ឯង។ ទោះបីជាស្នាមជើងរបស់  
ក្មេងប្រុសនេះមិនត្រូវបានគេមើលឃើញក៏ដោយចក្ខុវិស័យគឺ  
ច្បាស់ណាស់ដែលគាត់បានចាប់ផ្តើមឆ្ពោះទៅរកបទភ្លេងហើយដូ  
ច្នោះវាបានបន្តរហូតដល់គាត់បានឆ្លងកាត់ស្នាមភ្លោះចំនួនប្រាំមួយ  
។ ពេលទៅដល់ទីប្រាំពីរពិកន្លែងដែលក្មេងប្រុសតូចកំពុងគ្រវីគាត់  
អាចមើលឃើញតង់នៃជំរុំនៅចម្ងាយ។ មិនយូរប៉ុន្មានគាត់បានរក  
ឃើញខ្លួនឯងនៅក្បែរគ្រែកូនប្រុសរបស់គាត់ដែលកំពុងដេកលក់  
ស្រួល។ នៅពេលនោះគាត់បានដឹងថាព្រះជាម្ចាស់បានប្រទានចក្ខុវិ  
ស័យមួយដល់គាត់ដើម្បីនាំគាត់ទៅរកទីសុវត្ថិភាព។

យើងទាំងអស់គ្នាដូចជាអ្នកបរហូតការបរហូតរត្តនានានៃលោក  
នេះសូមឱ្យមានទ្រព្យសម្បត្តិកិត្តិនាមការល្អដល់លោមប្រាក់ភាពរីករា  
យភាពជោគជ័យនិងវត្តជាច្រើនទៀតដូច្នោះយើងភ្លេចស្វែងរកព្រះ  
រាជាណាចក្ររបស់ព្រះជាមុនសិន។ យើងរង្វេងនៅក្នុងវាលខ្សាច់ខា  
ងវិញ្ញាណនៃពិភពលោកនេះ។ ព្រលឹងរបស់យើងស្រែកទឹកបន្ទាប់ពី  
ព្រះដែលជាព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់រហូតដល់យើងស្រែករកទ្រង់ដោយ  
ភាពអស់សង្ឃឹមរហូតដល់ព្រះយេស៊ូវត្រូវបានបង្ហាញឱ្យយើងឃើញថា  
ជាប្រភពនៃជីវិត។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា"

ខ្ញុំបានមកដើម្បីមើលនិងជួយសង្គ្រោះដល់មនុស្សបាត់បង់។  
" គាត់ស្វែងរកចៀមដែលរង្វេងបាត់រហូតដល់គាត់រកវាឃើញ។ គាត់  
ស្វែងរកអ្នកនិងខ្ញុំ។ តើចៀមមួយរង្វេងបាត់យ៉ាងដូចម្តេច? ដោយ

ការចង់បានអ្វីដែលអាក្រក់ដោយមិនយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះការ  
ហៅរបស់អ្នកគង្វាលដោយនៅពីក្រោយខណៈពេលដែលគង្វាលនិង  
ចៀមរបស់គាត់បន្តទៅមុខទៀតដោយស្តាប់សំលេងរបស់មេឈ្លងវី  
ដោយការរត់នៅមុខអ្នកគង្វាលហើយជ្រើសរើសវាលស្មៅរបស់វាផ្ទាល់  
។

តើកូនប្រុសខ្លះខ្លាយបានបាត់បង់ដោយរបៀបណា? គាត់ចង់បាន  
ការសប្បាយដែលពេញដោយអំពើបាប។ គាត់ជាមនុស្សរមិលគុណចំ  
ពោះឪពុករបស់គាត់គាត់ត្រូវបានកាន់កាប់ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់  
ប្រាក់ដែលជាឫសគល់នៃអំពើអាក្រក់ទាំងអស់។ ព្រះនៃលោកីយនេះ  
បានធ្វើឱ្យភ្នែករបស់គាត់ខ្វាក់ភ្នែកដូច្នោះគាត់មិនអាចមើលឃើញ  
ខ្លួនឯងបន្តិចម្តង ៗ

ទេប៉ុន្តែច្បាស់ជាវសាត់ទៅក្នុងភក់នៃអំពើបាបដែលនៅឆ្ងាយពីព្រះ  
និងឪពុករបស់គាត់ដែលបានបន្តអធិស្ឋានសម្រាប់គាត់។ ខណៈពេ  
លដែលគាត់បង្ហាញសត្វជ្រូកនិងឃ្លានគាត់បានភ្ញាក់ពីភាពល្ងង់  
ខ្លៅរបស់គាត់។ គាត់បានទុកជ្រូកនិងម្ចាស់ដែលមិនអនុញ្ញាតឱ្យគា  
ត់បំពេញក្រពះទទេជាមួយអង្កាមដែលជ្រូកត្រូវបានចិញ្ចឹមហើយត្រ  
ឡប់ទៅឪពុកវិញ។ "

ខ្ញុំបានធ្វើបាបនឹងស្ថានសួគ៌និងព្រះ។ ខ្ញុំមិនសមនឹងត្រូវបានគេ  
ហៅថាជាកូនប្រុសរបស់អ្នកទៀតទេ។ គាត់មិនបានចោទប្រកាន់អ្ន  
កដទៃទេតែខ្លួនគាត់ផ្ទាល់ដោយសារភាពថាគាត់បានធ្វើបាប។ ឪ  
ពុកជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់បានស្ងាត់មន៍គាត់នៅឯផ្ទះដោយនិយា  
យថា" កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំបានស្លាប់ (ខាងវិញ្ញាណ)

ហើយបានរស់ឡើងវិញ។ រង្វេងបាត់ហើយត្រូវបានរកឃើញ។ លូកា  
១៥: ១១ - ៣២ ។

ឧបមាថាស្ត្រីម្នាក់មានកាក់ប្រាក់ដប់និងចាញ់មួយ។ តើនាងមិនអុ  
ជចង្រៀងបោសផ្ទះហើយស្វែងរកដោយយកចិត្តទុកដាក់រហូតដល់  
នាងរកវាឃើញទេ? ហើយនៅពេលនាងរកឃើញនាងហៅមិត្តភក្តិនិ  
ងអ្នកជិតខាងមកនិយាយជាមួយគ្នាថា"  
អរសប្បាយជាមួយខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានរកឃើញកាក់ដែលបាត់របស់ខ្ញុំហើយ"  
លូកា ១៥: ៨ - ១០ ។

ម៉ារនិងឃ្នុំសែបបានបាត់បង់ព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងព្រះវិហារនៅក្រុង  
យេរូសាឡឹមហើយបានស្វែងរកទ្រង់អស់រយៈពេលបីថ្ងៃរហូតដល់ពួក  
គេបានរកឃើញទ្រង់។ រាប់ពាន់នាក់នៃសមាជិកក្រុមជំនុំដែលស្មោះ  
ត្រង់រាប់សិបនាក់នៅតែត្រូវបានបាត់បង់បើគិតអំពីព្រះគ្រីស្ទ។ ពួក  
គេមិនដែលបានរកឃើញទ្រង់ហើយមិនដែលបានកើតជាថ្មីតាមរយៈ  
ព្រះបន្ទូលនិងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដោយទទួលយកព្រះយេស៊ូវជាព្រះ  
អង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គេឡើយ។ ពួកគេរង្វេងដូចជារាជាណាច  
ក្ររបស់ព្រះដែរពីព្រោះព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា៖  
«ចូរប្រែចិត្តចំពោះនគរស្ថានសួគ៌គឺជិតដល់ហើយ»។ ម៉ាថាយ ៣: ២"  
លើកលែងតែមនុស្សកើតជាថ្មីទៀតគេមិនអាចឃើញព្រះរាជ្យរបស់  
ព្រះជាម្ចាស់បានឡើយ" ។ យ៉ូហាន ៣: ៣  
សូមចាំថាព្រះយេស៊ូវកំពុងតែស្វែងរកមនុស្សបាត់បង់។

គាត់កំពុងស្វែងរកអ្នកហើយប្រសិនបើអ្នកកំពុងស្វែងរកទ្រង់អ្នក  
នឹងជួបប្រជុំរីករាយបំផុតនៃជីវិតរបស់អ្នក។ ប្រហែលជាអ្នកបាន  
បាត់បង់សន្តិភាពភាពបរិសុទ្ធភាពរីករាយនៃការអភ័យទោសពីអំ  
ពើបាបនិងទីបន្ទាល់របស់អ្នកនៅចំពោះព្រះនិងមនុស្ស។ ស្វែងរករ  
ហូតដល់អ្នករកឃើញវានៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ។ ប្រហែលជាអ្នកបានបាត់  
បង់សុខភាពទីតាំងការងារប្រាក់ចំណូលនិងចំណូលរបស់អ្នក។ ចូរ  
នាំបញ្ហារបស់អ្នកទៅរកព្រះអម្ចាស់ដែលអាចស្តារអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងអោយ  
អ្នកទោះបីមានអ្វីកើតឡើងក៏ដោយ។ ប៉ុន្តែត្រូវចាំថា"  
អ្នកណាចង់រក្សាទុកជីវិតរបស់ខ្លួនអ្នកនោះនឹងបាត់បង់ជីវិតរីឯអ្នក  
ដែលបាត់បង់ជីវិតព្រោះតែខ្ញុំនឹងបានរួចជីវិតវិញ" ។ លូកា ៩: ២៤  
អ្នកអាចទទួលបានពិភពលោកទាំងមូលហើយបាត់បង់ព្រលឹងផ្ទាល់  
ខ្លួនរបស់អ្នកដែលមានតម្លៃជាងទ្រព្យសម្បត្តិទាំងអស់ក្នុងលោក  
នេះ។

យើងទាំងអស់គ្នាដោយគ្មានករណីលើកលែងនិងបាត់បង់ទាំងស្រុង  
និងអស់សង្ឃឹមដោយសារតែអំពើបាបរបស់យើង។ ប្រសិនបើយើង  
អះអាងថាខ្លួនគ្មានបាបយើងបញ្ឆោតខ្លួនឯងហើយការពិតមិន  
នៅក្នុងខ្លួនយើងទេ។ ប្រសិនបើយើងអះអាងថាយើង មិនបានធ្វើ  
បាបយើងធ្វើឱ្យគាត់ក្លាយជាអ្នកកុហកហើយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់មិន  
មាននៅក្នុងជីវិតរបស់យើងទេ។ យ៉ូហាន ៩: ១១, ១០

មិនមែនយើងម្នាក់ទេដែលចាំបាច់ត្រូវស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពបាត់បង់។ «ត្បិតកូនមនុស្សបានមកស្វែងរកនិងសង្គ្រោះអ្វីដែលរង្វេងបាត់»។ លូកា ១៩: ១០

ព្រះអម្ចាស់នៅជិតអ្នកណាស់ហើយបើអ្នកស្វែងរកព្រះអង្គអ្នកនឹងឃើញព្រះអង្គប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែធ្វើវាឥឡូវនេះ។ «ចូរស្វែងរកព្រះអម្ចាស់នៅពេលដែលទ្រង់គង់នៅជិត»។ អេសាយ ៥៥: ៦

អ្នកអាចប្រាកដថាព្រះអង្គសង្គ្រោះដែលកំពុងស្វែងរកនិងអ្នកមានបាបដែលស្វែងរកអ្នកតែងតែរកគ្នាជានិច្ច។ ប្រសិនបើអ្នកស្វែងរកទ្រង់អ្នកនឹងឃើញទ្រង់។ ម៉ាថាយ ៧: ៧

នៅពេលដែលអ្នកបានរកឃើញទ្រង់ហើយបានលះបង់ជីវិតបំណងប្រាថ្នានិងអនាគតរបស់អ្នកចំពោះទ្រង់បន្ទាប់មកទ្រង់ជាអ្នកគង្វាលល្អនៃចៀមនឹងនាំអ្នកទៅកាន់វាលស្មៅបៃតងនិងជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ទំនុកដំកើង ២៣: ២

អ្នកដែលរង្វេងសូមអំពាវនាវដល់ទ្រង់ឥឡូវនេះ។ កុំស្ទាក់ស្ទើរព្រោះ«អស់អ្នកណាដែលអំពាវនាវដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់នឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ»។ កិច្ចការ ២: ២១ ។

### ចេញមក

ចេញពីការគ្រប់គ្រងនៃអំពើបាប។ ចេញពីការគ្រប់គ្រងរបស់សាតាំង។ ព្រះយេស៊ូវគឺជាស្តេចនៃស្តេចនិងជាម្ចាស់លើអស់ទាំងស្តេច។ នគរនៃភាពងងឹតត្រូវបានសញ្ជ័យដោយព្រះយេស៊ូវជាស្តេចនៃពន្លឺនិងជាស្តេចនៃសន្តិភាព។ ចេញពីទាសភាពនៃអំពើបាបដែលជាទាសភាពរបស់សាតាំង។ ព្រះយេស៊ូវបានយាងមកដើម្បីដោះអ្នក។ គាត់បានបង់ថ្លៃប្រោសលោះនៅលើដើមឈើកាល់រ៉ាវី។ ព្រះអង្គបានសោយទិវង្គតសំរាប់អ្នកដើម្បីដោះអ្នកអោយមានសេរីភាព។ កាឡាទី ៥: ១ ហេព្រើរ ២: ១៤ - ១៥ ។

ចូរចេញពីភាពជាខ្ញុំកញ្ជះនៃការភ័យខ្លាចការភ័យខ្លាចនៃសេចក្តីស្លាប់ដែលសាតាំងបានរក្សាអ្នក ធ្វើជាទាសករអស់មួយជីវិត។ ព្រះយេស៊ូវបានឈ្នះលើអំពើបាបនិងសេចក្តីស្លាប់ហើយបានសំដែងការបើកសំដែងនៅលើឈើឆ្កាងជាកន្លែងដែលទ្រង់បានសុគតសំរាប់អ្នកនិងខ្ញុំ។ គាត់បានចូលទៅក្នុងអាណាចក្រនៃសេចក្តីស្លាប់និងបានយកឈ្នះសេចក្តីស្លាប់។ គាត់បាន

នក្រោកពីផ្ទះរបស់ជារៀងរហូត។ យើងរស់នៅ ដោយសារទ្រង់មាន  
ព្រះជន្មរស់។ យើងត្រូវបានគេឆ្កាងហើយស្លាប់ទៅកាន់ពិភពលោក  
អំពើបាបនិងខ្លួនឯងពីព្រោះព្រះយេស៊ូវត្រូវបានគេឆ្កាងហើយបាន  
សុគតនៅកន្លែងរបស់យើង។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានរស់ឡើងវិញសំរាប់យុគ្គិ  
កម្មរបស់យើងដែលតាមរយៈទ្រង់យើងអាចមានជីវិតអស់កល្បជា  
និច្ច។ រ៉ូម ៤: ២៥ ។

សាតាំងដែលធ្លាប់ជាទេវតាការពារដែលជាទេវតាយាមនៃពិភពលោ  
កនេះបានលើកខ្លួនខ្ពស់ជាងព្រះហើយនិយាយថា"  
ខ្ញុំនឹងឡើងលើកំពូលពពក។ ខ្ញុំនឹងធ្វើខ្លួនខ្ញុំដូចជាព្រះដ៏ខ្ពស់បំផុត  
»។ ប៉ុន្តែព្រះបានមានបន្ទូលថា៖  
«ឯងត្រូវគេបញ្ឈប់ក្នុងរណ្តៅនិងរណ្តៅ»។ ( អេសាយ ១៤: ១២ - ១៦) ។

សាតាំងដែលជាព្រះនិងជាស្តេចនៃពិភពលោកនេះត្រូវបានឈ្នះ។ ទ្រ  
ង់មិនអាចគ្រប់គ្រងមនុស្សជាតិទៅទៀតបានទេលើកលែងតែពុ  
កគេចុះចូលនឹងគេដោយសេរី។

ព្រះប្រាប់យើង ឲ្យ  
ចេញពីកណ្តាប់ដៃនៃអំពើបាបនិងសាតាំង។ លោកបានតែងតាំង  
លោកយេស៊ូជាអ្នកគ្រប់គ្រងមនុស្សជាតិនិងជាស្តេចទាំងអស់។ ព្រះ  
អម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា  
"ដូច្នោះចូរចេញពីចំណោមពួកគេហើយព្រៃកខ្លួនដោយឡែក"  
។ គូរិនថូសទី ២ ៦: ១៧ ។





ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើអ្នកអាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតាមរយៈ [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ប្រសិនបើអ្នកបានរកឃើញការសង្គ្រោះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ត្រូវបានប្រទានពរលើមិនដូច្នោះទេតាមរយៈអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អរបស់យើងសូមប្រាប់ឱ្យយើងដឹង។ យើងចង់អរគុណ ព្រះ ជាមួយអ្នកហើយចង់ចាំអ្នកបន្ថែមទៀតនៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់យើង។ ចំពោះសៀវភៅអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អឥតគិតថ្លៃសៀវភៅនិងខិត្តប័ណ្ណដែលមានច្រើនជាង ៥៤០ ភាសា សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ ៖

# பே: ஐவரபஸ'மந்ஸு



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)